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TÄHELEPANU! Tegemist on vä l jastpoolt asutust saabunud kirjaga. Tundmatu saatja korral palume linke ja faile 

mitte avada!  

 

Tere!  
 

Palun kirjaliku vastusena teabenõude korras infot selle kohta, millal (kuupäevaliselt) on 
siseministeerium küsinud ja kaasanud erialaorganisatsioone (sh arhitektid ja ehitusinsenerid) 
saamaks tagasisidet varjumiskohtade nõudmiste väljatöötamiseks? Kas 26. jaanuaril 
siseministri poolt ajalehes Sirp väljendatud arvamusloo väide ("Varjendid ja varjumiskohad") 
"täpsemad nõudmised varjumiskohtadele on alles arutlusel. Siseministeerium on küsinud 
eelnõule tagasisidet ka kõigilt erialaorganisatsioonidelt, sealhulgas arhitektidelt ja 
ehitusinseneridelt" tähendab, et ministeerium on näiteks ühe korra kaasanud ja see 
kaasamine markeerib ühtlasi ka tagasiside küsim ist? Kui mitte siis mis formaatides on 
toimunud ja toimub erialaorganisatsioonide kaasamine ning millal on kavas täiendavad 
kohtumised ja tagasiside küsimised erialaorganisatsioonidelt?  
   

Samuti palun teavet selle kohta millises järgus on hetkel varjumiskohtade nõuete 
väljatöötamine ning millal on nendega võimalik tutvuda? Ühtlasin palun teavet selle kohta, 
kas käsitletakse vaid varjumiskohti või lisatakse sellesse ka varjendite nõuded? Näeme 
koostööpartnerite pealt, et maad on võtmas üleüldine segadus varjendi/varjumiskohtade 
terminite tasandil, kus läbisegi on kasutusel ka avaliku sektori organisatsioonides (sh 
kõneisikute tasandil) mõlemad terminid samas tähenduses olgugi, et tegemist on kahe täiesti 
erineva asjaga.  
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